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Marta Felip ha iniciat la
configuració del seu equip
més proper a l’alcaldia de
Figueres i ahir ja va entrar
en funcions el nou cap de
gabinet, Jaume Parés, en
substitució de Josep Puig-
bert, que ocupava el càr-
rec des de l’inici de l’últim
mandat de l’alcalde Santi
Vila.

L’altre càrrec de con-
fiança que incorporarà
Marta Felip serà Eduard
Custey, per a qui es crearà
un nou lloc de treball de co-
ordinador i assumirà unes
funcions de “coordinació
operativa” de l’acció de go-
vern, segons va explicar
l’alcaldessa en l’últim ple.
L’arribada de Custey, pe-
rò, no significarà un sobre-
cost per al municipi per-
què paral·lelament s’elimi-
narà el càrrec de gerent
del govern que ocupava
fins ara Lluís Valero.

Nou lloc de treball
L’alcaldessa va justificar
aquest canvi per la volun-
tat de dotar l’Ajuntament
d’un lloc de treball amb un
perfil més operatiu. El fi-
guerenc Eduard Custey
era fins ara assessor a la
Diputació, entre els càr-
recs de confiança de CiU;
va ser director de gabinet

de Santi Vila en el seu pri-
mer mandat d’alcalde de
Figueres i va formar part
de l’equip més proper de
Santi Vila durant l’última
campanya electoral.

Per altra banda, Jaume
Parés és de Vilajuïga, de
formació periodística i va
ser cap de comunicació de
la Diputació del 2007 al
2011 en l’anterior man-
dat, llavors presidida per
Enric Vilert. Pel que fa als
anteriors càrrecs de con-
fiança, Josep Puigbert ja
no té cap vinculació amb
l’Ajuntament de Figueres i
Lluís Valero també se’n
desvincularà després del

proper ple, en què s’haurà
d’aprovar precisament
l’eliminació del seu lloc de
treball i la creació del de
coordinador que perme-
trà l’entrada de Custey.

En aquest ple extraor-
dinari, que serà convocat
probablement la setmana
que ve, també s’haurà
d’oficialitzar l’entrada al
consistori de Mar Casas
com a nova regidora en
substitució de Santi Vila i
donar a conèixer el carti-
pàs definitiu i els possibles
canvis d’àrees entre regi-
dors que conformaran
l’equip de govern de Marta
Felip. ■

Marta Felip elimina el lloc
de gerent del govern a
l’Ajuntament de Figueres
a Els dos càrrecs de confiança que s’hi incorporen són Eduard Custey, com a
coordinador de l’acció de govern, i Jaume Parés, com a cap de gabinet
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Marta Felip, en el primer ple que va presidir, dimarts passat ■ E.C.

Des del passat 31 de desem-
bre al web municipal de Fi-
gueres hi ha les retribucions
dels regidors i dels càrrecs de
confiança. Segons aquestes
dades, al 2012, el cap de gabi-
net de Figueres va cobrar
33.525,96 euros nets anuals,
i el gerent de govern,
35.966,03 euros nets anuals.
Aquest últim lloc de treball,
però, desapareix ara i serà
substituït pel de coordinador.
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Càrrecs de
confiança amb
els sous a la web

ls plens de Figueres comencen amb l’informe sobre
l’activitat institucional de l’alcalde, ara alcaldessa,
com a primer punt de l’ordre del dia. També va co-

mençar així el ple de dimarts, fet que va permetre a Marta
Felip començar amb humor, admetent que la seva activi-
tat com a alcaldessa, fins llavors, havia estat poca, ja que
era el primer ple que presidia. “Poca i pública”, va afegir,
perquè el dia del seu primer ple va coincidir amb els actes
d’inauguració de les infraestructures de l’alta velocitat.
Pocs alcaldes poden presumir d’haver sortit a tantes por-
tades de diari i mitjans de comunicació –en companyia
dels màxims responsables de Catalunya i de l’Estat– el
mateix dia de la seva estrena. A banda de l’anècdota, Mar-
ta Felip va assumir les regnes del consistori amb la segu-
retat d’algú que ha exercit de secretària d’ajuntament i
que coneix, per tant, la mecànica de funcionament dels
municipis. Aquest primer ple tenia pocs punts a l’ordre del
dia, però va ser una bona prova de foc perquè incorporava
algunes “patates calentes”. La primera, la modificació dels
estatuts de Fisersa, que sig-
nificava també l’exclusió del
consell d’administració de
l’entitat dels partits polítics
amb menys representació.
També cuejava el cas del
contracte blindat del gerent
de Fisersa, que va tornar a
sortir al torn de precs i preguntes. I finalment, l’aprovació
dels plans de gestió de la societat d’economia mixta Eco-
serveis, una societat en la qual tant l’interventor municipal
com els partits d’oposició i el mateix equip de govern coin-
cideixen a dir que s’arrosseguen des de fa anys tot una sè-
rie d’incompliments. Defensar l’aprovació d’aquestes
qüestions en un primer ple era tot un repte. L’alcaldessa
ho va assumir prou bé. A vegades tallant la polèmica en
sec, per exemple, anunciant que el contracte del gerent de
Fisersa ja estava modificat. I quan calia, combinant ferme-
sa i propostes de conciliació: els partits amb menys repre-
sentació, malgrat les seves al·legacions, no seran en el
consell de Fisersa, però s’obre la porta per buscar una fór-
mula que permeti garantir la transparència del que passi a
Fisersa. I quan realment el tema era massa complicat per
poder defensar-lo (Ecoserveis), Felip va apel·lar a la res-
ponsabilitat: “Tenim la voluntat de reconduir la situació,
però la meva responsabilitat és de garantir que es recullin
les escombraries i que els treballadors cobrin”, va dir l’al-
caldessa. No va ser suficient per fer variar el vot negatiu de
tota l’oposició en aquest punt; però l’alcaldessa ja ha aga-
fat el timó. ■
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LA CRÒNICA

Primera prova
superada al ple
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El primer ple tenia
pocs punts a l’ordre
del dia, però era una
bona prova de foc
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Una tala d’arbres als vol-
tants de la Ciutadella de
Roses duta a terme pels
operaris municipals ha
alertat alguns veïns de la
població. Francisco Marti-
nez, regidor de l’oposició,

del PSC, va qualificar ahir
l’operació de “ barbaritat i
desastre ecològic” i va de-
nunciar l’absència d’ex-
plicacions per part de
l’Ajuntament. La tala
afecta polls en el sector de
la riera de la Trencada.
L’alcalde, Carles Pàramo,
justifica la intervenció per

la presència d’arbres mal-
ats i torts, alguns dels
quals cauen, i que poden
plantejar problemes de
seguretat, si es té en
compte que alguns van
ser plantats fa una qua-
rantena d’anys. “L’actua-
ció s’inclou en el marc del
pla de jardineria de Roses,

i respon a la necessitat de
cuidar l’entorn i poten-
ciar el valor paisatgístic
de la Ciutadella.” L’alcalde
va xifrar en 25 el nombre
d’exemplars afectats, i els
va contraposar als “més
de 4.000 que els diferents
governs de CiU han plan-
tat a Roses”. ■

Polèmica per la tala d’arbres als
voltants de la Ciutadella de Roses
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